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Številka: 03201-2/2015 

Datum:    19. 2. 2015 

 

Z A P I S N I K  

 

4. seje Obĉinskega sveta Obĉine Postojna z dne 19. 2. 2015 ob 17. uri v sejni sobi knjiţnice 

Bena Zupanĉiĉa Postojna  

 

 

PRISOTNI SVETNIKI:Jernej Verbiĉ, Tina Klanjšek, Boštjan Stegel, Ana Glavaĉ, Polonca 

Škodiĉ, Andrej Berginc, Tanja Jordan, Robert Pavšiĉ, Branko Milharĉiĉ, Irena Tiselj, Erika 

Dekleva, Marjan Nagode, Zvonko Ĉernaĉ, Tamara Bizjak, Pavel Švara, Samo Vesel, Katja 

Jordan, Tea Konrad, Xhevdet Hoxha, Stanko Markovĉiĉ, Goran Blaško, Denis Smiljanić, 

Janez Vidmar  

 

OSTALI PRISOTNI:Robert Ozbiĉ, v.d. direktorja obĉinske uprave,Boštjan Udoviĉ, 

podsekretar za premoţenjsko pravne zadeve, Anita Kranjc, višja svetovalka za urbanizem, 

Majda Zupaniĉ, ZUP, d.o.o., Urban Pinter, podsekretar za podroĉje investicij 

 

NOVINARJI:Alenka Furlan Ĉadeţ, Veronika Rupnik Ţenko, Blanka Markoviĉ Kocen, 

Dragica Jaksetiĉ, Studio Proteus 

 

Sejo je vodil ţupan Igor Marentiĉ.  

 

Ţupan je ugotovil sklepĉnost. Prisotnih je bilo 21 svetnikov. 

 

Gradivo za sejo je bilo posredovano z vabilom. V dodatnem  gradivu je popravek k 1. toĉki 

ter dodatno gradivo k toĉki 2. ter sklepi in stališĉa Odbora za okolje in prostor in Statutarno 

pravne komisije.  V skladu s  26. ĉlenom Poslovnika Obĉinskega sveta ni bilo podanih 

sprememb dnevnega reda. Dne 17. 2. 2015 je ţupan svetnike obvestil, po pozivu g. 

Markovĉiĉa, o popravkih v poimenovanjih dveh toĉk dnevnega reda. Svetnike je tudi obvestil, 

da je na predlog 7 svetnikov, v skladu z doloĉbo 4. odstavka 24. ĉlena Poslovnika, dve toĉki, 

ki sta bili na dnevnem redu 1. dopisne seje, uvrstil na to sejo. Za tolmaĉenje tega je zaprosil 

tudi Statutarno pravno komisijo, ki je predlagala, da se o teh toĉkah po razpravi opravi 

ponovno glasovanje, s ĉimer bo dopisna seja zakljuĉena.  

 

Zvonko Černač je imel proceduralno pripombo in dejal, da poslovnik doloĉa, da se skupaj z 

vabilom za sejo pošlje tudi gradivo za obravnavo za toĉke na dnevnem redu. Ugotavlja, da ta 

doloĉba v okviru 6. toĉke dnevnega reda ni spoštovana, ker je predloţen le predlog sklepa in 

ne gradivo. Ker gre za zaupno gradivo, bi morali svetniki biti obvešĉeni, v katerem roku in do 

kdaj si lahko gradivo ogledajo. Tega v gradivu ni, zato je ta toĉka v neskladju z doloĉili 

poslovnika in jo je potrebno s strani ţupana umaknili z dnevnega reda seje. Dejal je, da je 

razprava o gradivu, ki ni bilo predloţeno, nemogoĉa. Predlagal je, da se toĉko umakne z 

dnevnega reda in se jo obravnava na eni naslednjih sej obĉinskega sveta.   
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Samo Vesel je tudi imel proceduralno pripombo in dejal, da je pri toĉki 6 predlog sklepa, ki je 

tudi lahko edino gradivo na voljo, kar pomeni, da so izpolnjeni pogoji za uvrstitev na dnevni 

red, ker Obĉinski svet ne bo obravnaval gradiva, ki je bilo obravnavano takrat, ampak samo 

sklep, da se iz teh gradiv umika oznaka zaupno. Dejal je, da je bil sam prisoten na nekaterih 

sejah, kjer se je o tem odloĉalo, ni pa ţelel podpisati izjave o zaupnosti in vsega gradiva ni 

videl, zato bi ga sedaj ţelel, ker so minili razlogi za oznako zaupnosti. Izrazil je osebno 

mnenje, da so pogoji za obravnavo na seji izpolnjeni in zatrdil, da so bili pogoji izpolnjeni dva 

dni po zakljuĉku nakupa Postojnske jame.  

 

Ţupan je dejal, da  v skladu s 26. ĉlenom Poslovnika Obĉinskega sveta, ni bilo podanih 

predlogov za spremembo dnevnega reda, ampak samo opozorilo g. Markovĉiĉa o popravkih, 

zato bo toĉka na dnevnem redu. 

 

Zvonko Černač je dejal, da je to presedan za naprej. Potrebno se je zavedati, da se bo v tem 

mandatu še velikokrat zgodilo na seji obĉinskega sveta – samo sklep brez gradiva. Enako 

velja glede stopnje zaupnosti, bo veljala tudi za vse ostale dokumente. Od danes dalje ima 

Obĉinski svet nek transparenten naĉin delovanja in bodo tudi drugi dokumenti postali javni in 

tudi ko bodo posamezni predlagatelji zahtevali sklic seje Obĉinskega sveta, bo štelo, da je 

gradivo pripravljeno, ĉe mu bo priloţen samo sklep.  

 

Jernej Verbič je pripomnil, da je g. Vesel takrat 2 do  3 krat zapustil sejo Obĉinskega sveta, 

ko se je to obravnavalo in po tem ĉasu lahko govori. Ĉe s svojim predlogom misli tako resno, 

kot je takrat o tej zadevi, ki je bila zelo resna  za obĉane in celo Slovenijo, se ni kaj dosti za 

pogovarjati. Sam je izrazil dilemo  glede informacij javnega znaĉaja, kar meri na to, da vsak 

dokument, pogodba, ipd., ki jo bo podpisal ţupan, bo javen.  

 

Ţupan je dejal, da bo razprava opravljena pri predlagani toĉki dnevnega reda. 

 

 

Obravnavan je bil naslednji  d n e v n i   r e d : 

 

1. Potrditev zapisnika 3. seje in 1. dopisne seje 

2. Kadrovske  zadeve 

a. Imenovanje predstavnika obĉine v svet zavoda Šolski center Postojna 

b. Razrešitev in imenovanje ĉlanice sveta Knjiţnice Bena Zupanĉiĉa Postojna  

3. Odlok o spremembah in dopolnitvah OPN Postojna za obmoĉje SV 01/4 OPN/NPIP 

4. Odlok spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in ĉišĉenju komunalnih 

odpadnih in padavinskih voda na obmoĉju obĉine Postojna 

5. Sklep o odpravi Sklepa o oprostitvi plaĉila okoljske dajatve za odvajanje odpadnih vod 

na obmoĉju lastne oskrbe s pitno vodo 

6. Umik oznake zaupnosti z dokumentacije v zvezi z nakupom delnic druţbe Turizem 

Kras d.d. 

7. Promet z nepremiĉninami 

8. Pobude in vprašanja 

 

 

Ob 17.10 uri se je seji pridruţila Erika Dekleva. Prisotnih 22 svetnikov.  

 

Ad 1) 
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Potrditev zapisnika 3. seje in 1. dopisne seje 

 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in v dodatnem gradivu.  

 

Ţupan je dejal, da je bilo na podlagi opozorila g. Markovĉiĉa  glede zapisnika 3. seje in 

ponovnem pregledu magnetograma, popravljena napaka na strani 1/16, v drugem odstavku. 

Po ponovni preuĉitvi gradiva je bilo ugotovljeno, da se na tej seji ne more potrditi zapisnika 1. 

dopisne seje, dokler ta, tudi v skladu s stališĉi Statutarno pravne komisije, ne bo zakljuĉena. 

Ta bo uvršĉen na naslednjo redno sejo.  

 

Razprava:  

 

Stanko Markovčič je ţelel, da se prebere popravek, ki ga je navedel ţupan.  

 

Boštjan Udoviĉ, je povedal, da je v prvotnem besedilu na strani 1/16 v drugem odstavku 

pisalo »kazni za 1.000 evrov se ne bodo izrekale«, dejansko pa je bilo reĉeno »se ne 

izrekajo«, tako da bo to napisano v konĉni verziji zapisnika.  

 

Ob 17.16 uri je na sejo prišla Ana Glavaĉ. Prisotnih 23 svetnikov.  

 

Sprejet je bil  

s k l e p 

  

Potrdi se zapisnik 3.  redne seje  Obĉinskega sveta obĉine Postojna. 

 

PRISOTNIH 23: ZA 23, PROTI 0. 

 

 

Ad 2) 

Kadrovske zadeve 

 

a. Imenovanje predstavnika občine v svet zavoda Šolski center Postojna 

b. Razrešitev in imenovanje članice sveta Knjižnice Bena Zupančiča Postojna 

 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in v dodatnem gradivu.  

 

Ţupan je predlagal, da se obrazloţitev poda k obema podtoĉkama. Razpravo o toĉki 

Razrešitev in imenovanje ĉlanice sveta Knjiţnice Bena Zupanĉiĉa Postojna je zahtevala 

skupina 7 podpisanih svetnikov, ko je bila toĉka predlagana za obravnavo na 1. dopisni seji. 

 

Obrazloţitev je podal Goran Blaško, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja.  

 

Razprave ni bilo. 

 

 

Sprejet je bil  

s k l e p 

 

1. 
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V svet zavoda Šolski center Postojna se kot predstavnika Obĉine Postojna imenuje Umek 

Petra, Planina 168a, Planina.  

 

2. 

 

Ĉlan sveta zavoda je imenovan za mandatno dobo 4 let. Novemu svetu zavoda priĉne teĉi 

mandat z dnem prve - konstitutivne seje sveta. 

 

PRISOTNIH 23: ZA 17, PROTI 0. 

 

 

Sprejet je bil  

s k l e p 

 

Predstavnico uporabnikov oziroma zainteresirane javnosti v svetu javnega zavoda Knjiţnica 

Bena Zupanĉiĉa Postojna Majo Vasilevsko, Vojkova 18, Postojna, se zaradi odstopa razreši s 

funkcije ĉlanice sveta zavoda.  

 

PRISOTNIH 23: ZA 17, PROTI 0. 

 

Sprejet je bil  

s k l e p 

 

1. 

 

V svet javnega zavoda Knjiţnica Bena Zupanĉiĉa Postojna se kot predstavnico uporabnikov 

oziroma zainteresirane javnosti imenuje: 

 

- VLASTO MILAVEC, Kot 3, Postojna. 

 

2. 

 

Mandat nove predstavnice je vezan na mandat obstojeĉega sveta zavoda.   

 

PRISOTNIH 23: ZA 17, PROTI 2. 

 

 

Ad 3) 

Odlok o spremembah in dopolnitvah OPN Postojna za območje SV 01/4 OPN/NPIP 

 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. Stališĉa in sklepi Statutarno pravne komisije 

in Odbora za okolje in prostor so bila posredovana v dodatnem gradivu. 

 

Tanja Jordan je podala stališĉa in sklepe Odbora za okolje in prostor. 

 

Stanko Markovĉiĉ je podal stališĉa in sklepe Statutarno pravne komisije.  

 

Pri tej toĉki sta bili prisotni Anita Kranjc, višja svetovalka za urbanizem in Majda Zupaniĉ, 

ZUP d.o.o.  
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Obrazloţitev je podala Anita Kranjc.  

 

Razprave ni bilo. 

 

 

Sprejet je bil  

s k l e p 

 

Obĉinski svet Obĉine Postojna sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah obĉinskega 

prostorskega naĉrta Obĉine Postojna za obmoĉje SV 01/4 OPN/NPIP. 

 

PRISOTNIH 23: ZA 23, PROTI 0. 

 

 

Ad 4) 

Odlok spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju komunalnih 

odpadnih in padavinskih voda na območju občine Postojna 

 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom. Stališĉa in sklepi Odbora okolje in prostor in 

Statutarno pravne komisije  so bila posredovana v dodatnem gradivu. 

 

Tanja Jordan je podala stališĉa in sklepe Odbora za okolje in prostor.  

 

Stanko Markovĉiĉ je podal stališĉa in sklepe Statutarno pravne komisije.  

 

Obrazloţitev je podal Urban Pinter, podsekretar za podroĉje investicij.  

 

Razprava: 

 

Boštjan Stegel je dejal, da je v 1. ĉlenu navedeno, da so prikazane v GIS obĉine Postojna, 

vendar je sam menil, da bi to moralo biti prikazano tudi odloku, ker se na to nanaša. Glede 2. 

ĉlena oziroma v odloku o 20. ĉlenu, o rokih in doloĉenih v predpisih, ki urejajo emisije snovi 

pri odvajanju odpadne vode, ga zanima, kakšni so roki, na kakšen naĉin bo Obĉina pomagala 

krajem, ki ne bodo imeli javne kanalizacije. 

 

Ţupan je povedal, da je tudi letos predvideno za 10.000 € subvencij.  

 

Boštjan Stegel je dejal, da je zaselkov in naselij veliko, glede na to, da ĉistilna naprava stane 

4.000 €. To pomeni, da se bodo  zgradile dve in pol na leto.  

 

Janez Vidmar je opozoril na isto zadevo, da je potrebno do leta 2017  priklopiti vse objekte 

na ĉistilne naprave in glede na to, da ena mala ĉistilna naprava stane okrog 3.000 €, se je 

potrebno pogovarjati o tem, ker Obĉina do tega roka ne bo mogla tega zagotoviti.  

 

Urban Pinter je odgovoril, da je priloga, o kateri je govoril g. Stegel, bila predloţena ob 

obravnavi odloka v letu 2013. Problem je bil v javni objavi te priloge. V kolikor je objavljena 

v taki obliki, ki je sprejemljiva za javno objavo, je neĉitljiva. Ni je mogoĉe objaviti v zadostni 

resoluciji, zato je sprememba odloka, da se jo javno  objavi le v elektronski obliki na 

Geografsko informacijskem sistemu Obĉine Postojna, ki ga je z zakonom Obĉina dolţna 
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zagotavljati. Glede višine sredstev, predvidenih za sofinanciranje, je ta glede na trenutno 

povpraševanje. Lani je bilo sofinanciranja v višini 6.000 €. Letos je razpis tako pripravljen, da 

se da prijavljati tudi za nazaj. Upraviĉenih je cca 260 objektov za sofinanciranje. Problem je 

tudi sprememba drţavne zakonodaje, ker teh ciljev Slovenija do leta 2017 ne bo mogla 

izpolniti in naj bi se še  v letošnjem letu spremenila. Bistveno je, da se gre za poveĉanje 

obmoĉij, kjer se kanalizacija ne bo gradila  in bo potrebno zgraditi male komunalne ĉistilne 

naprave in bo zato Obĉina morala nameniti veĉ sredstev. 

 

Jernej Verbič je dejal, da je bilo z evropsko direktivo naloţeno ureditev do leta 2015, nato 

podaljšano do 2017. Sam verjame, da se bo rok podaljšal še za kakšno leto, ker v veliko 

obĉinah OPN-ji še niso narejeni. Strinjal se je tudi s Pinterjem, da je to velik problem 

sofinanciranja. Ob sprejemanju proraĉuna  je bila dana moţnost ţupanu o prerazporejanju 

sredstev, za kar bo imel prvo moţnost pri tem, ker je upraviĉencev veliko. V obĉini Postojna 

ne bo mogoĉe narediti, kar se zahteva do leta 2017.  

 

Boštjan Stegel je imel repliko  na odgovore Urbana Pinterja in dejal, da z vsemi ni 

zadovoljen. Dejal je, da meseĉno izhaja obĉinski ĉasopis Prepih, v katerem se lahko objavi in 

tako pride informacija tudi do tistih obĉanov, ki nimajo moţnosti elektronskega vpogleda.  

Druga stvar je rok 2017 in skoraj 300 objektov, na katerih naj bi se to izvedlo in za to se 

zavezuje obĉane. Lahko je nekomu to naloţiti, teţje pa realizirati. Predlagal  je, da se del, ki je 

predlagan v 2. ĉlenu, do zadnjega ostavka, ĉrta iz odloka. 

 

Urban Pinter je pojasnil, da je ta del predpisan z drţavno uredbo in se trenutno ne more 

odloĉiti o tem. Glede na to, da je  ta ĉlen povzet po drţavni uredbi, naĉeloma ni mogoĉe 

bistveno spremeniti tega odstavka.  

 

Boštjan Stegel se ni strinjal s tem, da se samo nekaj prekopira, kar nekdo predpiše. Drţati se 

je potrebno tega,  kaj se lahko v obĉini naredi in kaj lahko obĉani realizirajo. Predlagal je, da 

se toĉka prekine in za naslednjo sejo pripravi ustrezen odlok. 

 

Ţupan se je obvezal, da bo objava v obĉinskem ĉasopisu. 

 

Verbič Jernej je podprl predlog Boštjana Stegla. Strokovna sluţba naj  ponovno preveri, 

kakšne so moţnosti glede tega in se lahko samo potrdi na naslednji seji.  

 

Ţupan je to toĉko dnevnega reda prekinil. Toĉka se prenese na naslednjo sejo in takrat glasuje 

o tem.   

 

 

Ad 5) 

Sklep o odpravi Sklepa o oprostitvi plačila okoljske dajatve za odvajanje odpadnih vod 

na območju lastne oskrbe s pitno vodo 

 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom. Stališĉa in sklepi Statutarno pravne komisije in 

Odbora za okolje in prostor so bili posredovani v dodatnem gradivu. 

 

Stališĉa in sklepe Odbora za okolje in prostor je podala predsednica Tanja Jordan.  

 

Stanko Markovĉiĉ, predsednik Statutarno pravne komisije, podal stališĉa in sklepe komisije. 

 



Obĉina Postojna  5. seja obĉinskega sveta  

 

 

 

 1 - 8 

 

 

 

Obrazloţitev je podal Urban Pinter, podsekretar za podroĉje investicij. Glede predloga 

Statutarno pravne komisije je dejal, da je v 2. ĉlenu doloĉeno kolikokrat naj se plaĉuje. V 

kolikor se besedo »praviloma« ĉrta, predlaga, da se ĉrta cel zadnji stavek v 2. ĉlenu. 

 

Razpravljali so:  

 

Boštjan Stegel je najprej podal pripombo na pripravljeno gradivo in dejal, da obrazloţitev ni 

pravilna. V sklepu, ki je bil sprejet v 2010, je v 2. ĉlenu navedeno, da sredstva za plaĉilo 

okoljske dajatve v skladu s 1. toĉko sklepa zagotovi Javno podjetje Kovod. Vprašanje je, 

zakaj Javno podjetje Kovod tega ni odvajal, pa bi moral. To zadeva samo tri krajevne 

skupnosti: Razdrto, Veliko Ubeljsko in Šmihel pod Nanosom, ker si ti sami zagotavljajo 

vodooskrbo  ţe veĉ desetletij in kar je bistvena razlika med javnim in zasebnim vodovodom. 

Dejal je, da je bilo prej reĉeno, da se za javno oskrbo, javno sluţbo,  zadeve tudi sofinancira. 

V obĉini Postojna se sofinancira preko razpisov še marsikaj in ne samo javno sluţbo, kot je v 

tem primeru. Nepošteno do teh ljudi je to, da niso enakomerno obremenjeni, ĉe se gleda samo 

na vodooskrbo in odpadne vode. V proraĉunu za 2015 je pri proraĉunskem porabniku Javno 

podjetje Kovod, je bilo sprejeto, da se iz proraĉuna sofinancira obĉanom, ki so prikljuĉeni na 

javni vodovod, tako vodo kot obremenjevanje s komunalnimi vodami. Prav tako se investira v 

javni vodovod, ki je javen in z davki davkoplaĉevalcev tudi iz zgoraj navedenih treh krajevnih 

skupnosti. Ne razume tega, da se vedno izpostavlja to, da se doloĉene stvari ljudem 

sofinancira, pri tem pa ne pove, kakšne so obveznosti teh ljudi. V proraĉunu je za JP Kovod 

namenjeno 350.000 €, kar ni malo in s tem se pokriva tudi del razlike najema omreţja Obĉine, 

katero je sicer dolţan plaĉevati, pa je ne, ampak jo Obĉina sofinancira podjetju. Obĉani teh 

treh krajevnih skupnosti sami skrbijo za svojo vodo in še dolgo ne bo ne javnega vodovoda in 

ne kanalizacije ali malih komunalnih ĉistilnih naprav, zato je prav, da se jim malo pomaga. 

Znesek za štiriĉlansko druţino je nekaj ĉez 100 € letno. Predlagal je, da se Obĉinski svet 

odloĉi, ali to sprejme ali ne. O predlogu, ki je na tej seji, niso bile obvešĉene dotiĉne tri 

krajevne skupnosti, kar bi bilo potrebno. Predlagal je, da se sklepa na tej seji ne sprejme.  

 

Urban Pinter je v odgovoru povedal, da ni bilo reĉeno, da se okoljska dajatev ne plaĉuje, 

ampak da se ne zaraĉunava, kar je v nasprotju z uredbo o okoljski dajatvi. Finanĉna uprava je 

ob pregledu naloţila rok 6 mesecev za odpravo pomanjkljivosti in Obĉinski svet odpravi 

sporni sklep. Dejal je, da niso predmet  zasebni vodovodi, ampak neplaĉevanje uporabnikov 

za obremenjevanje okolja. Obĉinski svet je v letu 2010 sklenil, da se te dajatve na tem 

obmoĉju ne zaraĉunava. To sta dve zadevi. Financiranje je potrebno drugaĉe urediti in ne s 

poraĉunavanjem okoljske dajatve. 

 

Markovčič Stanko je dejal, da Statutarno pravna komisija nima pristojnosti predlaganja, 

sprejemanja ali nesprejemanja, ampak lahko opozorijo na doloĉene zadeve. Na sejo Statutarno 

pravne komisije je bil povabljen g. Pinter, vendar se je zaradi njegove zadrţanosti namesto 

njega seje udeleţil nekdo drug. Predlagal je, da se v bodoĉe pomisleke razĉisti pred sejo. 

Vprašal je, kdaj je bil opravljen pregled, ali je to bilo tik pred tem, da je zato ĉasovna zagata, 

ker bi se lahko o tem ţe prej pogovarjali in dileme razĉistili. Na komisiji so se pogovarjali 

tudi, kakšne bodo posledice, ĉe ta sklep ne bo odpravljen. Predlagal je, da se ţupan opredeli 

do predloga Statutarno pravne komisije, ki je predlagala, da se v 2. ĉlenu sklepa v zadnjem 

stavku besedica »praviloma« ĉrta, sicer pa sam kot svetnik predlaga ĉrtanje te besede.  

 

Samo Vesel je predlagal, da se 2. ĉlen v celoti ĉrta.  
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Urban Pinter je odgovoril, da je v drugem ĉlenu doloĉen rok, od kdaj naj se zaraĉunava, da se 

ne bi zaraĉunavalo še za nazaj. V kolikor se ta ĉlen ĉrta, se zaĉne zaraĉunavati s tem, ko sklep 

stopi v veljavo.  

 

Ţupan je Samu Veselu pojasnil, da je v 2. ĉlenu naveden datum 1. 3. 2015. V primeru, da se 

sklep ne odpravi, bo naloţena kazen 4.000 do 50.000 € za podjetje in pa 400 do 4.000 € za 

odgovorno osebo podjetja.  Pojasnil je, da so to odpadne vode in ni to voda, ki preteka.  

 

Boštjan Stegel je imel repliko na pojasnilo ţupana in dejal, da voda priteĉe in odteĉe in zato 

je tudi obremenitev. Okoljsko dajatev se v proraĉunu sofinancira za vse druge obĉane. 

Zanimalo ga je, zakaj morajo biti ljudje v teh treh krajevnih skupnostih  bolj obremenjeni, ker 

ţe itak sami skrbijo za svojo vodooskrbo. Ponovno je poudaril, da predlog ni usklajen z 

lastniki vodovodov na Razdrtem, Ubeljskem in v Šmihelu, kar ni prav. Ĉe se nekaj spreminja, 

je prav, da je usklajeno.  Dejal je še, da niti obvešĉeni niso bili o tem. Predlagal je, da se 

sklepa na tej seji ne sprejme. 

 

Samo Vesel je dejal, da okoljska dajatev ni davek na vodo. Ĉe prav razume, se voda uporablja 

kot osnova za obraĉun okoljske dajatve. Vprašal je ali npr. v Prestranku plaĉujejo to dajatev? 

Pa še kje piše, da lastniki zasebnih vodovodov ne bodo upraviĉeni do subvencije iz proraĉuna 

za okoljsko dajatev. Ĉe to ne piše v osnovnem odloku, je potrebno to napisati. Zakaj bi se npr. 

v Prestranku to plaĉevalo, v Postojni pa ne. Dejal je, da razume dilemo, vendar to ni davek na 

vodo, ni cena vode, niti odvajanje vode.  

 

Urban Pinter je pojasnil, da to ni vezano samo na tiste vodovode, ki niso javna infrastruktura, 

ampak tudi na tiste, ki imajo kapnico. Drţavna uredba je taka. Okoljska dajatev ni 

subvencionirana in je direktni prihodek obĉinskega proraĉuna in v proraĉunu loĉeno 

obravnavana z oznako VT in se jo izkljuĉno namensko uporablja za investiranje v komunalno 

infrastrukturo, neodvisno kdo je lastnik te infrastrukture. Obraĉunava pa se glede na porabo 

vode, kar je predpisano z drţavno metodologijo.  

 

Verbič Jernej je dejal, da se je ob sprejemu sklepa v letu 2010 le-tega usklajevalo z Kovod-

om, MOP itd. Do 1.3. je še vedno ĉas, da se strokovno to preveri in reši. Dejal je, da verjetno 

ne bo takoj kazni in je za primer povedal, kako je bil podaljšan rok za ĉrnograditelje. 

Predlagal je, da se ne kaznuje ljudi v teh treh krajevnih skupnostih s sprejemom tega sklepa.  

 

Robert Pavšič je vprašal, ali se s tem poziva obĉinsko upravo, da se upre uradnemu 

dokumentu inšpektorja  in namenoma krši zakon. 

 

Zvonko Černač je v svoji razpravi dejal, da verjetno ni to problem samo te obĉine ampak še 

katere v drţavi. Gre za uredbo in ne za zakon. V preteklosti so bile uredbe tudi ţe 

spremenjene, ker niso imele ţivljenjskih doloĉb in verjetno je ena izmed teh tudi ta uredba. Za 

primer je povedal, da v kolikor ena taka uredba ne bi bila spremenjena, ne bi bilo še vedno 

gradbenega dovoljenja za postojnsko-pivški vodovod. Dejal je, da je problem v uredbi, ker 

doloĉa nekaj, kar ni pošteno, da plaĉujejo ljudje nekaj, kar so si sami zgradili, v nasprotju z 

ostalimi, ki jim je to zagotovila obĉina ali kdo drugi. Prava pot bi bila opozoriti, da je ta 

doloĉba uredbe neustrezna. V Obĉinskem svetu je drţavna predstavnica in se jo zadolţi, da to 

izpostavi, imamo tudi druge predstavnike, obĉina je tudi v nekem zdruţenju  obĉin, kjer so 

tudi pred ĉasom potekali razgovori, kako bodo nekatere obĉine preţivele, kar ne velja za 

postojnsko, ki je finanĉno trdna. Predlagal je, da se predloţenega sklepa na tej seji ne sprejme 
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ampak sklep, v katerem se opozori na neustrezno uredbo in da se predstavnike na nivoju 

drţave zaveţe, da to spremembo doseţejo.  

 

Verbič Jernej je imel repliko na izvajanje g. Pavšiĉa in dejal, naj mu ne postavlja v usta, kar 

sam ni izrekel. Ni pozival na nespoštovanje. Konkretno je o tem govoril g. Ĉernaĉ in na tem 

je potrebno delati.  

 

Robert Pavšič je imel repliko in dejal, da ni polagal besed v usta, ampak postavil vprašanje, 

ĉe je to posledica poziva, da se namenoma upre uradnemu dokumentu, odloĉitvi uradne 

osebe.  Razprava poteka res v tej smeri, kot da se bo tem ljudem zaĉelo zaraĉunavati davek. 

Dejal je, da so po eni strani v slabšem poloţaju, ker so sami investirali v svoje vodovode, po 

drugi strani pa imajo sami kontrolo nad svojo vodo in je ta cenejša. Ko govorimo o 

subvencioniranju celotne obĉine, tudi takse za odvajanje odpadne vode, so narejene za celo 

obĉino in so enake po celi obĉini in ne more priti do privilegiranja kar bi se zaradi 

morebitnega obraĉunavanja lahko zgodilo.  

 

Branko Milharčič se je v svoji repliki navezal na Roberta Pavšiĉa in dejal, da gre za dve 

stvari. Ena je vodovod, ki so si ga krajani teh treh krajevnih skupnosti sami zgradili in zato 

verjetno ne plaĉujejo vode. Odlok sloni na porabi vode, kot mu je bilo obrazloţeno in tudi 

zakaj je potrebno to spremeniti. Okoljska dajatev ni subvencionirana. Ĉe ţelimo vse obĉane 

izenaĉiti, je to potrebno zaraĉunavati vsem. Druga moţnost je, da se tega ne sprejme oz. 

sprejme nasprotni sklep, vendar bo moral ţupan tak sklep zadrţati, ker je protipraven glede na 

uredbo, ki doloĉa plaĉevanje okoljske dajatve. Dejal je, da so dve razliĉni zadevi in govora je 

bilo o tem, da so ljudje, ki so si sami zgradili vodovode, penalizirani, kar pa sam ne vidi tako, 

ampak je to plaĉevanje okoljske dajatve, za katero je osnova poraba vode.  

 

Boštjan Stegel je dejal, da v teh treh krajevnih skupnostih voda ni zastonj, ampak se jo 

plaĉuje, omreţnino, vodarino in takso za obremenjevanje okolja, ki je prihodek drţavnega 

proraĉuna. Ti vodovodi imajo tudi upravljavce, veliko dokumentacije je urejene, še veliko pa 

je za postoriti. Vodovode vzdrţujejo in vse navedeno plaĉujejo.  

 

Ţupan je glede na to, da bo moral sam nositi odgovornost za plaĉilo kazni Kovod-a, dejal, da 

bo dal predlog sklepa na glasovanje, kjer se bo upoštevalo predlog Statutarno pravne 

komisije, oziroma se ĉrtal cel 2. ĉlen. Sam je menil, da je tudi 2. toĉka pomembna in se ta 

lahko obravnava tudi naslednjiĉ. Glasovanje bo o 1. in 3. toĉki predloga sklepa.  

 

Marjan Nagode je predlagal, da ţupan odredi odmor za posvetovanje svetniških skupin.  

 

Zvonko Černač je vprašal, ali se bo najprej glasovalo o njegovem predlogu. V kolikor bo 

predlog ţupana sprejet, je njegov predlog brezpredmeten. Ponovil je predlog, ki ga je dal v 

predhodni razpravi. 

 

Ţupan je odredil 10-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 18.26 uri. 

 

Ţupan je predlagal, da se Obĉinski svet opredeli do pobude, ki jo je predlagal g. Ĉernaĉ. 

 

Branko Milharĉiĉ je predlagal, da g. Ĉernaĉ konkretizira besedilo te pobude. Glede na to, da 

je bil okoljski minister, sigurno najbolj ve, kako je potrebno to konkretizirati.  
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Zvonko Černač je dejal, da je njegov predlog zabeleţen na magnetogramu. Dejal je, da ni bil 

okoljski minister, ker takrat je bilo Ministrstvo za infrastrukturo in prostor. V tem ĉasu je tudi 

pomagal pri neki drugi uredbi, da so se lahko nekatere investicije laţje in hitreje odvijale, med 

njimi tudi vodooskrba v Postojni. Predlog se glasi: Obĉinski svet ugotavlja: 

 

1. da so posamezni deli te uredbe o  okoljski dajatvi za onesnaţevanje okolja zaradi 

odvajanja odpadnih voda, predvsem v 12. in 13. ĉlenu, neustrezni, neprimerni, 

nepraviĉni;  

2. iz tega razloga Obĉinski svet v okviru zdruţenja, katerega ĉlan je obĉina, predlaga, da 

se te odloĉbe spremenijo in da se do dokonĉne odloĉitve zamrznejo vsi postopki v 

povezavi z izvajanjem teh dveh ĉlenov uredbe; 

3. da se naše predstavnike, ki jih imamo na drţavnem nivoju, zadolţi, da na ustrezen 

naĉin vplivajo, da se bodo doloĉbe te uredbe tudi dejansko spremenile.     

 

Ţupan je dejal, da se sklep natanĉno izpiše iz magnetograma.  

 

Ţupan je na predlog Sama Vesela odprl razpravo na podani predlog g. Ĉernaĉa. 

 

Samo Vesel je dejal, da je bila praksa v preteklosti, da se je koga zadolţilo in dajalo navodila. 

Sam je predlagal, da se beseda »zadolţi« spremeni v besedo »pozove«, ker drţavni svetnik in 

drţavna poslanka nista v sluţbi Obĉine. Dobro bi bilo tudi vedeti, o ĉem govorita 12. in 13. 

ĉlen uredbe, da se ne bo nekaj sprejemalo na pamet. Pozval je g. Ĉernaĉa, da razloţi kaj je 

tematika teh dveh ĉlenov.  

 

Stanko Markovčič se je tudi strinjal, da Obĉinski svet ne more zadolţiti drţavne poslanke in 

drţavnega svetnika in da se pripravi pravilno formulacijo pobude, v kolikor se bo glasovalo o 

tem, da je to pobuda Obĉinskega sveta. 

 

Zvonko Černač se je strinjal s Samom Veselom, da se »pozove« namesto »zadolţi«. Kar se 

pa drugega dela tiĉe, ni potrebno navajati ĉlenov uredbe, ampak navede vsebino: da se 

spremeni tisti del, ki nalaga zaraĉunavanje dajatve v primerih, ko vodovodi niso del javnega 

vodovodnega omreţja, paĉ pa gre za vodovode, ki so si jih ljudje na tak ali drugaĉen naĉin 

zgradili sami.  

 

Ţupan je dejal, da bodo strokovne sluţbe prouĉile podani predlog in se bo o njem glasovalo 

na naslednji seji. Vprašal je g. Ĉernaĉa, ĉe se strinja s tem. 

 

Zvonko Černač je predlagal, da se predlog redakcijsko popravi in ga vsem svetnikom 

posreduje po e-pošti za morebitne pripombe.  

 

Ţupan je dejal, da se bo o tem odloĉalo na naslednji seji.  

 

Zvonko Černač je predlagal, da se o tem odloĉa na korespondenĉni seji. 

 

Ţupan je zakljuĉil, da se bo po pregledu strokovnih sluţb, o tem odloĉalo na korespondenĉni 

seji. Predlagal je, da Obĉinski svet glasuje o sklepu, ki je bil v razpravi, ker je odgovoren za 

delovanje Kovod-a in so zagroţene sankcije, v kolikor se to ne uredi. Pojasnil je še, da bo ta 

sklep brezpredmeten, v kolikor bo predlagani sklep g. Ĉernaĉa na korespondenĉni seji sprejet 

in Vlada spremeni uredbo.  
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Boštjan Stegel je v obrazloţitvi glasu dejal, da se bo glasovalo o sklepu, za katerega je veĉina 

svetnikov menila, da ni v redu. V kolikor sklep ne bo sprejet, bodo vseeno sledile kazni. 

Menil je, da se lahko poišĉe rešitev. Ta rešitev bi bila lahko pripravljena ţe za to sejo, v 

kolikor bi se o tem prej pogovorili z dotiĉnimi krajevnimi skupnostmi. Predlagal je, da se na 

skupnem sestanku s temi tremi krajevnimi skupnosti poda rešitev, da se pa na današnji seji 

predlaganega sklepa ne sprejme. Krajani teh krajevnih skupnosti ne ţelijo biti nikomur v 

breme, zato je prepustil odloĉitev ţupanu.  

 

Zvonko Černač je dejal, da je potem brezpredmetno za ostalo, o ĉemer je tekla razprava, na 

korespondenĉni seji kar koli odloĉati. Ĉe bo predlagani sklep sprejet, je drugi del predloga 

brezpredmeten, ker s tem obĉina sprejema, da tudi ti obĉani to plaĉujejo. Sam podpira 

predlog, da se na današnji seji ne glasuje o predlaganem sklepu in da se poišĉe ustrezno 

rešitev.  

 

Stanko Markovčič se je strinjal, da se odloĉa na korespondenĉni seji, kot je bilo predlagano. 

Na tej seji pa je potrebno glasovati o sklepu. Sam je menil, da se to ne izkljuĉuje, ker ni 

reĉeno, da bo pobuda Obĉinskega sveta sprejeta. Dokler je uredba v veljavi, je sklep potreben.  

 

Samo Vesel je vprašal, kdaj je bila izdana odloĉba o inšpekcijskem pregledu.  

 

Urban Pinter je pojasnil, da se šestmeseĉni rok za odpravo nepravilnosti šteje od izdaje 

zapisnika, 8. 9. 2014, odloĉba pa je bila izdana 4. 12. 2014. Rok za odpravo nepravilnosti je 8. 

3. 2015.  

 

Boštjan Udoviĉ je pojasnil, da ta rok velja za Kovod, ki mora po sprejemu sklepa Obĉinskega 

sveta, še to dajatev zaĉeti zaraĉunavati.  

 

Teo Konrad je zanimalo, na podlagi katerega ĉlena je bil ugotovljen prekršek. 

 

Boštjan Udoviĉ  je povedal, da gre za 70. ĉlen Zakona o davĉnem postopku in 1. odstavka 

141. ĉlena ZDAVP. To je davĉni inšpekcijski nadzor. 

 

Ţupan je zakljuĉil razpravo in predlagal, da se glasuje o sklepu, kjer se v predlogu ĉrta 2. 

toĉko. 

 

s k l e p 

 

1. ĉlen 

V celoti se odpravi Sklep o oprostitvi plaĉila okoljske dajatve za odvajanje odpadnih vod 

na obmoĉju lastne oskrbe s pitno vodo Obĉinskega sveta obĉine Postojna št. 03201-1/2010 

z dne 19.2.2010.  

 

2. ĉlen 

Ta sklep velja takoj.  

 

 

PRISOTNIH 23: ZA 10, PROTI 11. 

 

Sklep ni bil sprejet.  
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Ţupan je povedal, da bo pobuda posredovana  za glasovanje na korespondenĉni seji.  

 

 

Ad 6) 

Umik oznake zaupnosti z dokumentacije v zvezi z nakupom delnic družbe  

Turizem Kras d.d. 

 

Predlog sklepa  je bil posredovan z vabilom. Stališĉa in sklepi Statutarno pravne komisije so 

bili posredovani v dodatnem gradivu. Razprava ob tej toĉki velja tudi kot razprava v okviru 1. 

dopisne seje, ki jo je zahtevalo 7 podpisnikov in bo z opravljeno razpravo zakljuĉena tudi ta 

toĉka dopisne seje in s tem seja v celoti.  

 

Stanko Markovĉiĉ  je podal stališĉa in sklepe Statutarno pravne komisije. Komisija je 

razpravljala tudi o pozivu ţupana k razlagi doloĉb 24. ĉlena Poslovnika Obĉinskega sveta 

Obĉine Postojna   z dne 18. 2. 2015 v povezavi s 1. dopisno sejo Obĉinskega sveta z dne 27. 

1. 2015 in uvrstitvijo nezakljuĉenih toĉk na 4. redno sejo. Sklepi komisije v zvezi s tem so v 

dodatnem gradivu. Kot informacija Obĉinskemu svetu je bil tudi priloţen program dela 

Statutarno pravne komisije v mandatnem obdobju 2014 – 2018. 

 

Razprava:  

 

Zvonko Černač je dejal, da je ţe uvodoma povedal, da razprava ni mogoĉa, ker je toĉka 

obravnavana v nasprotju z  veljavnimi doloĉili Poslovnika. Predlagani sklep je nesklepĉen, 

ker navaja, da se umika oznaka zaupnosti z vsega gradiva in ni navedeno s katerega gradiva. 

Predvsem pa manjka vsebinski del, o katerem bi se odloĉali. Na zaĉetku seje je predlagal, da 

se  toĉke ne obravnava, mu je bilo reĉeno, da se je  ne da umakniti. Lahko se o tem sklepu ne 

glasuje in, v skladu z doloĉili za vpogled v tako gradivo, omogoĉi seznanitev.  

 

Ţupan ni sprejel pobude g. Ĉernaĉa.  

 

Sprejet je bil  

 

s k l e p 

 

1. 
Z vsega gradiva, ki ga je Obĉinski svet Obĉine Postojna obravnaval v okviru nakupa delnic druţbe Turizem Kras 

d.d., se umakne oznaka ZAUPNO. 

 

2. 

Ta sklep izrecno velja tudi za vse gradivo sej obĉinskega sveta, ki so bile v postopku oddaje 

ponudbe in samega nakupa delnic druţbe Turizem Kras d.d. zaprte za javnost, in sicer: 

- dela 25. seje z dne 19.4.2010 

- 1. izredne seje z dne 17.5.2010 

- 2. izredne seje z dne 14.6.2010 

- 3. izredne seje z dne 16.6.2010 in 

- 4. izredne seje z dne 8.7.2010. 

 

3. 

Ta sklep velja takoj. 
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PRISOTNIH 23: ZA 12, PROTI 4. 

 

 

Ad 7) 

Promet z nepremičninami 

 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom. Stališĉa in sklepi Odbora za okolje in prostor so bili 

posredovani v dodatnem gradivu. 

 

Stališĉa in sklepe odbora za okolje in prostor je podala predsednica Tanja Jordan. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Sprejet je bil  

s k l e p 

 

1. 

Ukine se zaznamba grajenega javnega dobra, na delu par.št. 2918 (po zakljuĉenem postopku 

parcelacije predvidena par.št. 2918/2) v površini 40 m2 k.o. 2471 Kaĉja vas. 

 

2. 

 

Obĉinski upravni organ izda ugotovitveno odloĉbo o ukinitvi zaznambe grajenega javnega 

dobra lokalnega pomena. Odloĉba je podlaga za vloţitev zemljiškoknjiţnega predloga za 

izbris zaznambe grajenega javnega dobra v zemljiško knjigo. 

 

3. 

 

Sklep zaĉne veljati takoj. 

 

PRISOTNIH 23: ZA 23, PROTI 0. 

 

 

Ad 8) 

Pobude in vprašanja ter odgovori na pobude in vprašanja 
 

Odgovori na vprašanja in pobude 3. seje so bili posredovani v gradivu za sejo. 

 

Ob 18.55 so sejo zapustili: Ana Glavaĉ, Jernej Verbiĉ, Zvonko Ĉernaĉ. Prisotnih 20 

svetnikov. 

 

Stanko Markovčič je povedal, da je pobude in vprašanja poslal po e-pošti pred sejo:  

1. Vprašanje: Odgovor Zdravstvenega doma dr. Franca Ambroţiĉa Postojna na pobudo o 

oprostitvi plaĉevanja najemnine za društva, ki delujejo v javnem interesu. Iz odgovora je 

razvidno, da bodo sklenili anekse k pogodbam in upoštevali brezplaĉno uporabo prostorov, 

vendar na koncu stavka navajajo »s celotnim plaĉilom obratovalnih stroškov«. Ali se za 

tem kaj skriva, da bodo pa sedaj na drugi strani zaraĉunavali veĉje materialne stroške. 

Zakaj se to navaja? Sistem obraĉunavanja materialnih stroškov mora ostati nespremenjen! 
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2. Vprašanje: Kurilnica na lesno bio maso. V preteklem obdobju sem veĉkrat dajal pobude in 

vprašanja glede kurilnice na lesno bio maso na Cesti v Staro vas v Postojni. Sedaj je 

zadeva toliko sanirana, da se je zgradilo nov in višji dimnik, vgrajeni naj bi bili tudi filtri. 

Prosim za odgovor, ali so filtri vgrajeni, poleg tega pa je opaziti, da se obĉasno še vedno 

vali dim iz niţjih, prvotnih dimnikov, ki so brez filtrov. Kako je sedaj s tem? 

3. Vprašanje in pobuda: Program ţupana za mandatno dobo 2014-2018. Seznanjeni smo z 

vašim volilnim programom kot kandidata za ţupana skupine volivcev »Mi znamo«. Bili ste 

izvoljeni in ste sedaj ţupan vseh obĉank in obĉanov. Vprašanje: Zanima me, ali je vaš 

program kot izvoljenega ţupana isti, kot ko ste bili šele kandidat za ţupana, ali ste ga kaj 

dopolnili in kje je javno objavljen? Pobuda: Ĉe programa kot ţupan še niste objavili vam 

dajem pobudo, da ga javno objavite, pri ĉemer ga eventualno dopolnite tudi z drugimi 

programi politiĉnih strank in list, ki so se uvrstile v obĉinski svet (dobile zadostno podporo 

volivcev), se razume, kar je z vašega vidika sprejemljivo, da bomo vedeli kako in kaj pri 

našem nadaljnjem skupnem delu. Ob tej priliki se vam zahvaljujem za vaš odgovor in vašo 

sprejemljivost do našega programa stranke DeSUS Postojna, ki ga ob tej priliki tudi javno 

objavljamo (prilogi: volilna zgibanka DeSUS Postojna, ki vsebuje program in odgovor 

ţupana). 

4. Vprašanje: povezovanje z nekaterimi politiĉnimi strankami in svetniškimi skupinami. Ali 

se programsko in operativno povezujete oz. sodelujete le z nekaterimi politiĉnimi 

strankami in svetniškimi skupinami v Obĉini Postojna oz. ali imate sklenjen kakšen 

dogovor o sodelovanju, s katerimi, kakšen je program in kje je objavljen? 

5. Pobuda: 70-letnica osvoboditve in pobratenje z obĉino Stolac. 1. maja 1945 je bilo 

osvobojeno mesto Postojna, katero osvoboditev so v zakljuĉnih bojih odloĉilno prispevale 

enote 29. Hercegovske brigade. Leta 1982 je bila podpisana listina o pobratenju med 

obĉino Postojna in obĉino Stolac, ki je med drugim izhajalo iz teh dogodkov, dogovorjeno 

pa je bilo tudi sodelovanje na razliĉnih podroĉjih. Z leti je to sodelovanje popolnoma 

zamrlo. V tej zvezi dajem pobude: a) Ob 70-letnici osvoboditve mesta Postojne naj obĉina 

organizira primerno spominsko slovesnost (proslavo) b) Postavi naj se primerno 

spominsko obeleţje v zvezi osvoboditve mesta Postojne, morda spominska plošĉa na 

stavbi sedanjega Inštituta za raziskovanje Krasa c) Obnovijo naj se stiki s pobrateno obĉino 

Stolac. 

6. Vprašanje: pobratenje mesta Postojne z mestom Korĉula. Na javni, komercialni kulturni 

prireditvi – koncertu klape »Kumpanji« iz Korĉule, ki je bila dne 14.02.2015, smo bili kot 

publika navdušeni, saj smo pri vsaki zapeti pesmi ploskali. Podţupan Andrej Berginc je 

kot predstavnik obĉine v javnem pozdravnem nagovoru napovedal tudi moţnost pobratenja 

med mestoma Postojna in Korĉulo. Zanima me, kakšna je vaša osebna opredlitev kot 

ţupana v tej zadevi (bili ste tudi sam na tej prireditvi). Kaj je na stvari? Sam osebno 

menim, da je potrebno akt o pobratenju jemati kot najvišjo stopnjo medsebojnega 

spoštovanja in sodelovanja..., vsekakor pa mora biti najširše sprejemljiva in podprta s 

strani obĉanov. Ţe desetletja sem vkljuĉen v druţbeno dogajanje v obĉini in sem o tej 

moţnosti prviĉ slišal na tej prireditvi.         

 

Tea Konrad: Znano je, da frizer g. Ozbiĉ opušĉa dejavnost in glede na to, da je dobil razliĉne 

ponudbe, med drugim, da bi bila njegova oprema kot muzejski eksponati  prenesena v 

Ljubljano, je vprašala, ali Obĉina razmišlja v tej smeri, da bi bil salon kot del muzejske 

dejavnosti. Škoda bi bilo, da se nekomu drugemu preda to opremo.  

Javnost je bila seznanjena, da je podjetje, ki je lastnik Kaliĉa, v steĉaju. Zanimalo jo je, ĉe je 

pripravljena kakšna vizija v zvezi s tem, ali se bo ţe v letošnjem letu izvajala kakšna 

dejavnost v okviru poletnega športa in ne samo zimska dejavnost.  

(vprašanja podana pisno): 
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1. Predlaga postavitev klopi in nadstreška na postajališĉih avtobusa Furmana. Uporabniki 

prevozov so tako mlajši kot starejše osebe, ki imajo zdravstvene probleme in bi jim bilo laţje 

poĉakati na klopi kot stoje. Zaradi vremenskih razmer – deţja, burje, bi bilo smiselno 

postaviti tudi nadstreške.  

2. Predlaga postavitev ograje na stopnicah, ki vodijo do vhoda knjiţnice, zaradi uporabnikov, 

ki so tudi starejše osebe.  

3. Predlaga postavitev klopi na poti iz smeri centra na Kremenco ter postavitev smetnjakov za 

pasje in ostale odpadke po vseh sprehajalnih poteh.  

4. Postavitev otroškega igrišĉa pri soseski Zeleni biser (lahko tudi na obĉinski zemlji na poti 

do reke Pivke). 

 

Ţupan je v zvezi s  pobudo glede frizerskega salona g. Ozbiĉa povedal, da so se pogovarjali o 

moţnosti, da salon ostane tak kot je, ker je edini v Sloveniji v Postojni. Seznanjen je s tem, da 

je g. Ozbiĉ dobil doloĉene ponudbe. Sam se strinja s predlogom, da salon ostane kot muzej ali 

da se ga kam prenese, vendar pa je to odloĉitev g. Ozbiĉa. Dejal je, da so jutri dogovorjeni na 

razgovor z g. Ozbiĉem, kjer bo podan predlog v tej smeri. 

Na ostala vprašanja bo odgovorjeno pisno. 

 

Janez Vidmar (oddano pisno na seji): Pri pregledu naĉrta razvojnih programov (NRP) – tema 

ĉišĉenje odpadnih vod, je v NRP navedenih nekaj tovrstnih naĉrtov za nekatera naselja, je pa 

zunaj ostala še veĉina podeţelja, kjer se oĉitno ne ve niti toliko, da bi se lahko vsaj zelo grobo 

ocenilo ĉas in potrebna sredstva za izvedbo ter to vsaj kot neko namero zapisalo v NRP. Rok 

je namreĉ blizu – leta 2017 bo potrebno vse odpadne vode ĉistiti. Ker veĉina vasi ne bo imela 

zgrajenega javnega kanalizacijskega omreţja, bodo morali lastniki objektov na preostalih 

obmoĉjih to urediti sami. Najbrţ bo šlo za strošek cca 3000 eur za enodruţinsko hišo/ nakup 

in montaţa male komunalne ĉistilne naprave – MKĈN/.  

Ali bo do leta 2017 Obĉina zmogla zagotoviti izgradnjo javnih omreţij? Ali se skuša ljudi 

pripraviti na to oz. jim pomagati z napotki, kako stvari z minimalnimi sredstvi primerno 

izvesti?  

Obenem je nujno, da operativni naĉrt sledenja cilju ĉišĉenja odpadnih vod do leta 2017, 

katerega nosilec je Obĉina, postane javen /poznan/ in res operativen dokument, kjer bo za 

vsako naselje oz. zaselek (skupino stavb) v obĉini zapisan naĉin in termin izvedbe.  

Tu http://www.postojna.si/dokument.aspx?id=8334 se vidi, kje bo Obĉina Postojna 

'zagotavljala' javno kanalizacijsko omreţje do 2017 (oznaĉeno z rdeĉo barvo). Oznaĉene so 

tako rekoĉ  vse vasi. S tem se praktiĉno nihĉe ne more prijaviti na razpis za sofinanciranje 

izgradnje male komunalne ĉistilne naprave: http://www.postojna.si/podrocje.aspx?id=4003. 

Obĉina bo javno kanalizacijsko omreţje v roku zagotovila v Postojni, Prestranku, Hruševju, 

morda Hrašĉah. Povsod drugod bodo morali lastniki sami primakniti cca 2-3k€ v ta namen, 

saj je neuradno stališĉe obĉinske uprave, da bi Obĉina v najboljšem primeru to lahko zgradila 

v 10ih letih. 

Kako se bo iskalo rešitve oz. kdaj se bo s tem priĉelo seznanjati prebivalce za zgoraj  

navedeno problematiko. 

Vprašanje za GIS. Navede naj se, kako je ime sloju v spletnem GIS-u /ga ni najti/. 

Na uvodni spletni strani http://www.postojna.si/podrocje.aspx?id=2638 sicer piše: 

»Opozorilo: Podatki v prostorskem informacijskem sistemu Obĉine Postojna so 

informativnega znaĉaja. Uradni podatek se pridobi z lokacijsko informacijo oz. na Oddelku za 

okolje in prostor Obĉine Postojna.« 

Vprašanje: Ali naj se spremeni to opozorilo in spletni GIS postane zbirka uradnih podatkov 

ali pa prostorski informacijski sistem ne more nadomešĉati objave v Uradnem listu. 

 

http://www.postojna.si/dokument.aspx?id=8334
http://www.postojna.si/podrocje.aspx?id=4003
http://www.postojna.si/podrocje.aspx?id=2638
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Marjan Nagode (oddano pisno na seji): Pobude in vprašanja je podal v imenu prebivalcev 

Stare vasi. 

Kaj se dogaja na smetišĉu za Staro vasjo? V kakšni fazi obratovanja je? Ali delujejo vsi 

ĉistilni sistemi?  

Ob zaĉetku naselja Stara vas je znak, ki prepoveduje promet vozil teţjih od 3.5 t in dodaten 

znak, ki dovoljuje promet za dostavo in komunalna vozila. Dajejo pobudo, da se dopolnilni 

znak spremeni tako, da bo promet dovoljen samo za dostavo in odvoz smeti. Za potrebe 

komunalne ĉistilne naprave je ob delovnikih gost promet vozil, ki prevaţajo odpadke iz malih 

komunalnih ĉistilnih naprav, greznic in podobnega. Vozila so velika, teţka in absolutno ne 

upoštevajo omejitev voţnje na 30 km/h. Cesta skozi Staro vas je na delih zelo ozka in razen v 

delu, ki je bil letos saniran (ob avtobusnem postajališĉu), v zelo slabem stanju. Ta vozila jo 

zaradi svoje teţe še dodatno uniĉujejo. Sedaj je urejen dostop do ĉistilne naprave tudi z 

uvozom pri zdravstvenem domu, ki naj bi ga tudi ta vozila koristila. 

Predlagajo, da se ukine volišĉe Brunarica Stara vas. Mnenja so, da volišĉe ni potrebno in v 

smislu racionalizacije predlagajo, da se volivce ponovno vpiše in razporedi na volišĉe Dom 

upokojencev. Brunarica je zelo majhna, brez sanitarij in taka neprimerna za celodnevno delo. 

Predlagajo, da so v ĉasu od 21. do 5. ure zjutraj spušĉene zapornice na ţelezniškem prehodu 

nad Staro vasjo.  V noĉnem ĉasu prehod ne sluţi dostopu na smetišĉe, niti dostopu na 

kmetijsko gozdne površine, paĉ pa samo kroţnemu prometu v tem obmoĉju, prometu 

sumljivih namenov (razliĉnemu noĉnemu trgovanju ob bivši ţelezniški ĉuvajnici), obĉasno 

motoristiĉnemu in avtomobilskemu glasnemu izţivljanju, kar je zelo moteĉe za stanovalce ob 

tej cesti. 

Predlagajo, da se preveri pravilnost osvetlitve kroţišĉa pri srednji šoli v Postojni. Mnenja so, 

da je kroţišĉe premalo osvetljeno, predvsem prehod ĉez cesto na juţni strani kroţišĉa (v smeri 

proti Stari vasi) je v pasu, ki ima zelo malo svetlobe. V izogib morebitni prometni nesreĉi 

predlagamo urgenten pregled. 

Predlagajo, da Obĉina Postojna zahteva od DARS-a, da uredi površine ob delu novozgrajene 

protihrupne  ograje na obmoĉju Stare vasi.  V letu 2014 je bila zgrajena protihrupna ograja na 

obmoĉju Stare vasi in v podaljšku na obmoĉju Goriĉice. V smeri Stare vasi je takoj za 

mostom nad avtocesto, desno, stopnišĉe in v podaljšku je bila urejena pešpot proti cerkvi v 

Stari vasi. Neke  vrste bliţnjica in prometno varna pot iz vasi proti Postojni. Pešpot je bila 

utrjena z drobnim nasutjem, lepo pohodna in kar prometna. Po izgradnji protihrupnih ograj  je 

ostala grobo nasuta, slabo oz. teţko prehodna, neurejena, daleĉ od predhodnega stanja. 

Domaĉini, ki ţivijo v bliţini protihrupne ograje, so izvajalce opozarjali, da morajo pešpot 

urediti. Seveda so vse obljubili, a  na koncu odšli brez da bi opravili vsaj še nujna dela.  

Predlagajo, da se oglasna tabla v Stari vasi, ki je sedaj postavljena ob ploĉniku na koncu 

cerkvenega zidu, prestavi na obmoĉje avtobusnega postajališĉa in ekološkega otoka. Obmoĉje 

avtobusnega postajališĉa in ekološkega otoke je urejen prostor, ki ga vsi obĉani redno 

obiskujejo. Tako bi si istoĉasno lahko prebrali obvestila in jim ne bi bilo treba posebej hoditi 

do oglasne table. Tudi po vsebini, vse to nekako sodi skupaj.  

 

Samo Vesel je dejal, da se zahvaljuje za odgovor glede spiralne vezave gradiva, za katerega je 

dejal, da je zabaven, malo skoraj sarkastiĉen. Dejal je, da je prosil, da se gradivo za sejo 

spiralno veţe in ne lepi. Dobil je odgovor glede cene, vendar to ni bilo njegovo vprašanje. 

Dejal je, da ne bo pristal na elektronsko dobivanje gradiva, dokler bo ta editabilen in dokler 

ne bo moţno vnašanje pripomb v gradivo, ker je bilo posredovano v pdf formatu, sken 

dokumentov. Predlagal je, da se gradivo veţe. Ko bodo dobivali materiale elektronsko v 

takem formatu, da bodo moţni zapiski, bo razmišljal o tem, da ne bo veĉ teţil s papirnato 

varianto materiala.  
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V nadaljevanju je predlagal, da se na dopisno sejo, na kateri se bo obravnavalo nujne zadeve 

manjšega pomena, uvrsti tudi toĉko: Sklep o oprostitvi plaĉila okoljske dajatve za odvajanje 

odpadnih voda na obmoĉju lastne oskrbe s pitno vodo, o ĉemer je bila obravnava na tej seji in 

sklep ni bil sprejet. Preden se to toĉko uvrsti na sejo, naj se poišĉe rešitev za to problematiko, 

ker bo le-ta nujna 9. Marca in je do takrat še dovolj ĉasa za  primerno rešitev za vse. To 

pobudo je podal tudi kot pobudo Obĉinskega sveta, v izogib napaĉnemu razumevanju kaj so 

nujne zadeve in kaj veĉji ali manjši pomen.  

 

Robert Pavšič je dejal, da se omenja sklic dopisne seje, s tem ko je prva klavrno propadla. 

Cel zaplet je nastal glede tolmaĉenja, kaj je nujna zadeva, pa hkrati ni toliko pomembna. 

Menil je, da sta si ti dve stvari v nasprotju. Poziv 7 svetnikov ob sklicu 1. dopisne seje je bil, 

da se o teh toĉkah opravi razpravo na redni seji, vendar je na današnji seji razpravljal o tem le 

en podpisani. Sam meni, da je to nesmiselno, da gre za podvajanje dela,  potem pa se o tem 

tudi ne govori. Vprašanje je postavil podpisnikom, zakaj zahtevajo nekaj, ĉesar potem ne 

rabijo. To je retoriĉno vprašanje.   

 

Stanko Markovčič je imel pripombo na dogajanje pod to toĉko. V Poslovniku je navedeno, 

da se vprašanja in pobude lahko odda v pisni obliki. Ĉe so podana tri dni pred sejo, je ţupan 

na seji dolţan odgovoriti nanje, drugaĉe pa se na sami seji odloĉi ali takoj odgovori ali 

naslednjiĉ. Sam je dal vprašanja v pisni obliki, ker vsebina podanih vprašanj in pobud mora 

biti znana. Marjan Nagode je ta tudi oddal v pisni obliki. Dejal pa je, da ne more sprejeti tega, 

da bo nekdo vprašanje sestavil po zakljuĉku seje in poslal. To sicer lahko naredi, vendar bo to 

vprašanje za naslednjo sejo in ne more iti v zapisnik današnje seje. Dopušĉa moţnost, ĉe 

nekdo ne ţeli prebrati vprašanja na seji, da je le-to predano  in zabeleţeno v zapisnik seje. 

 

Ţupan je odgovoril, da je pripomba na mestu, vendar sta oba svetnika, ki sta dejala, da bosta 

vprašanja oddala pisno, v rokah imela pripravljena vprašanja, ki ju bosta oddala na koncu 

seje.  

 

Glasovanje o pobudi Sama Vesela, za katero je predlagal, da je pobuda Obĉinskega sveta: 

 

1. Na naslednjo dopisno sejo se  uvrsti toĉka Sklep o oprostitvi plaĉila okoljske dajatve 

za odvajanje odpadnih vod na obmoĉju lastne oskrbe s pitno vodo.  

2. Obĉinska uprava in ţupan naredijo vse kar je v njihovi moĉi, da bo toĉka pripravljena 

na ta naĉin, da ne bo potrebno plaĉevati kazni KOVOD-u in  da se zadeva, ki je 

problematiĉna, na dopisni seji uredi.  

 

PRISOTNIH 20: ZA 16, PROTI 0. 

 

Pobuda je bila sprejeta, kot pobuda Obĉinskega sveta.  

 

Seja je bila zakljuĉena ob 19.10 uri. 

 

Zapisala: 

Bernarda Lenarĉiĉ       Igor Marentiĉ 

             ŢUPAN 
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Številka: 03201-1/2015 

Datum:   19.2.2015 

 

ZAPIS 

1. dopisne seje Obĉinskega sveta obĉine Postojna z dne 27.1.2015 in 19.2.2015 

 

OBVEŠČENI ČLANI: Jernej VERBIĈ, Tina KLANJŠEK, Boštjan STEGEL, Ana 

GLAVAĈ, Robert PAVŠIĈ, Polonca ŠKODIĈ, Andrej BERGINC, Tanja JORDAN, Branko 

MILHARĈIĈ, Irena TISELJ, Marjan NAGODE, Erika DEKLEVA, Zvonko ĈERNAĈ, 

Tamara BIZJAK, Pavel ŠVARA, Samo VESEL, Katja JORDAN, Tea KONRAD, Xhevdet 

HOXHA, Stanko MARKOVĈIĈ, Denis SMILJANIĆ, Goran BLAŠKO, Janez VIDMAR.  

 

Sejo je sklical ţupan Igor Marentiĉ dne 21.1.2015. Gradivo je bilo posredovano pisno in po 

elektronski pošti.  

Rok za glasovanje je bil do 27.1.2015 do 12. ure. 

 

NA SEJI SO SODELOVALI:Jernej VERBIĈ, Tina KLANJŠEK, Boštjan STEGEL, Ana 

GLAVAĈ, Robert PAVŠIĈ, Polonca ŠKODIĈ, Andrej BERGINC, Tanja JORDAN, Branko 

MILHARĈIĈ, Irena TISELJ, Marjan NAGODE, Erika DEKLEVA, Tamara BIZJAK, Pavel 

ŠVARA, Samo VESEL, Katja JORDAN, Tea KONRAD, Xhevdet HOXHA, Stanko 

MARKOVĈIĈ, Denis SMILJANIĆ, Goran BLAŠKO,  

 

Na dopisni seji je bil obravnavan naslednji dnevni red: 

 

1. Kadrovske zadeve 

a. Mnenje Obĉine Postojna k imenovanju ravnateljice Osnovne šole Antona 

Globoĉnika Postojna 

b.  Razrešitev in imenovanje ĉlanice sveta Knjiţnice Bena Zupanĉiĉa Postojna 

2. Umik oznake zaupnosti z dokumentacije v zvezi z nakupom delnic druţbe Turizem Kras d.d. 

 

Ad 1a) 

 

Mnenje Občine Postojna k imenovanju ravnateljice Osnovne šole Antona Globočnika 

Postojna 

 

Sprejet je bil 

SKLEP št. 1 

 

1. 
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Obĉinski svet Obĉine Postojna podaja pozitivno mnenje k imenovanju Sabine Ileršiĉ, s 

stalnim prebivališĉem v Planini 62, Planina, in zaĉasnim prebivališĉem Ulica za vrtovi 1, 

Cerknica, za ravnateljico OŠ Antona Globoĉnika Postojna. 
 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Obrazložitev 

 

Sabina Ileršiĉ izpolnjuje vse pogoje za zasedbo delovnega mesta ravnateljice OŠ Antona 

Globoĉnika Postojna, zato se ji poda pozitivno mnenje k imenovanju za ravnateljico šole. 

 

Glasovalo 20: ZA 18, PROTI 2. 

 

SKLEP št. 2 

 

1. 

 

Obĉinski svet Obĉine Postojna podaja pozitivno mnenje k imenovanju Mirande Novak, 

Mirna pot 12, Seţana, za ravnateljico OŠ Antona Globoĉnika Postojna. 
 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Obrazložitev 

 

Miranda Novak izpolnjuje vse pogoje za zasedbo delovnega mesta ravnateljice OŠ Antona 

Globoĉnika Postojna, zato se ji poda pozitivno mnenje k imenovanju za ravnateljico šole. 

 

Glasovalo 17: ZA 15, PROTI 2. 

 

Ad 1b) 

 

Razrešitev in imenovanje članice sveta Knjižnice Bena Zupančiča Postojna 

Glede na izraţeno zahtevo 7 podpisanih ĉlanov obĉinskega sveta je Obĉinski svet Obĉine 

Postojna razpravo in glasovanje o predlaganih sklepih opravil v okviru istoimenske toĉke 

dnevnega reda 4. redne seje dne 19.2.2015. S tem je bila toĉka dnevnega reda zakljuĉena. 

 

Ad 2) 

 

Umik oznake zaupnosti z dokumentacije v zvezi z nakupom delnic družbe Turizem Kras 

d.d. 

Glede na izraţeno zahtevo 7 podpisanih ĉlanov obĉinskega sveta je obĉinski svet razpravo in 

glasovanje o predlaganemu sklepu opravil v okviru istoimenske toĉke dnevnega reda 4. redne 

seje dne 19.2.2015. S tem je bila toĉka dnevnega reda zakljuĉena. 
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Seja je bila zakljuĉena dne 19.2.2015 ob 18.52. 

 

Zapisala: 

Martina Ivanović  

                    Igor Marentiĉ 

                        ŢUPAN 
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ZAPIS 2. DOPISNE SEJE 
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Številka: 03201-3/2015-6 

Datum:   4.3.2015 

 

 

 

ZAPIS 

2. dopisne seje Obĉinskega sveta obĉine Postojna z dne 4.3.2015 

 

 

 

OBVEŠČENI ČLANI: Jernej VERBIĈ, Tina KLANJŠEK, Boštjan STEGEL, Ana 

GLAVAĈ, Robert PAVŠIĈ, Polonca ŠKODIĈ, Andrej BERGINC, Tanja JORDAN, Branko 

MILHARĈIĈ, Irena TISELJ, Marjan NAGODE, Erika DEKLEVA, Zvonko ĈERNAĈ, 

Tamara BIZJAK, Pavel ŠVARA, Samo VESEL, Katja JORDAN, Tea KONRAD, Xhevdet 

HOXHA, Stanko MARKOVĈIĈ, Denis SMILJANIĆ, Goran BLAŠKO, Janez VIDMAR.  

 

Sejo je sklical ţupan Igor Marentiĉ dne 27.2.2015. Gradivo je bilo posredovano pisno in po 

elektronski pošti.  

Rok za glasovanje je bil do 4.3.2015 do 12. ure. 

 

NA SEJI SO SODELOVALI:Jernej VERBIĈ, Tina KLANJŠEK, Boštjan STEGEL, Ana 

GLAVAĈ, Robert PAVŠIĈ, Polonca ŠKODIĈ, Andrej BERGINC, Tanja JORDAN, Branko 

MILHARĈIĈ, Irena TISELJ, Marjan NAGODE, Erika DEKLEVA, Zvonko ĈERNAĈ, 

Tamara BIZJAK, Pavel ŠVARA, Samo VESEL, Katja JORDAN, Tea KONRAD, Xhevdet 

HOXHA, Stanko MARKOVĈIĈ, Denis SMILJANIĆ, Goran BLAŠKO, Janez VIDMAR.  

 

 

Na dopisni seji je bil obravnavan naslednji dnevni red: 

 

 
1. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in ĉišĉenju komunalnih odpadnih in 

padavinskih voda na obmoĉju obĉine Postojna 

 

2. Sklep o odpravi sklepa o oprostitvi plaĉila okoljske dajatve za odvajanje odpadnih vod 

na obmoĉju lastne oskrbe s pitno vodo 

 

 

Ad 1) 

 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o odvajanju in čiščenju komunalnih 

odpadnih in padavinskih voda na območju občine Postojna 
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Sprejet je bil 

 

SKLEP 

 

Obĉinski svet Obĉine Postojna sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

odvajanju in ĉišĉenju komunalnih odpadnih in padavinskih voda na obmoĉju obĉine Postojna. 
 

 

 

Glasovalo 23: ZA 23, PROTI 0. 

 

 

Ad 2) 

 

Sklep o odpravi sklepa o oprostitvi plačila okoljske dajatve za odvajanje odpadnih vod 

na območju lastne oskrbe s pitno vodo 

 

 

Sprejet je bil  

 

 

SKLEP 

 

 

1.  

V celoti se odpravi Sklep o oprostitvi plaĉila okoljske dajatve za odvajanje odpadnih vod 

na obmoĉju lastne oskrbe s pitno vodo Obĉinskega sveta obĉine Postojna št. 03201-1/2010 

z dne 19.2.2010.  

 

2. 

Obĉina Postojna vsakoletno zagotovi proraĉunska sredstva v višini pobrane okoljske 

dajatve na posameznem zasebnem vodovodnem sistemu za pokrivanje stroškov upravljanja 

tega sistema.   

 

3. 

Ta sklep velja takoj.  

 

 

Glasovalo 22: ZA 22, PROTI 0 

 

 

Zapisala: 

Martina Ivanović  

 

                    Igor Marentiĉ 

                        ŢUPAN 

 


